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Radny Miasta Krakowa 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się do Pana w sprawie komunikacji autobusowej w Dzielnicy XVII Wzgórza 
Krzesławickie. Otrzymałem w ostatnim czasie wiele wiadomości od mieszkańców dotyczących 
przede wszystkim dwóch obszarów, w których proszą o pomoc. Pierwszy z nich dotyczy 
kursowania linii 142, mieszkańcy zgłosili, że często zdarza im się oczekiwać na autobus, a ten 
nie przyjeżdża zupełnie lub ma duże opóźnienie. Druga sprawa dotyczy mieszkańców Zesławic. 
Okoliczne osiedla bardzo szybko się rozbudowują co wymaga także wzmocnienia komunikacji 
miejskiej w tym rejonie. Obecnie kursujące linie jeżdżą rzadko, a jak jadą to w godzinach 
szczytu są bardzo często wypełnione w całości. 

 
Zwracam się do Pana z prośbą o informacje: 

- jaka liczba kursów linii nr 142 nie została zrealizowana w 2023 oraz w 2024 roku (w rozbiciu 
na miesiące), jaki to był udział procentowy oraz ile kursów odnotowało spóźnienia na 
przystanku końcowym, 
- jakie są plany dotyczące rozwoju komunikacji do osiedla Zesławice, czy poza zapowiedzianym 
uruchomieniem linii w kierunku Mistrzejowic, jest także planowane zwiększenie częstotliwości 
obecnych linii i ewentualnie zwiększenie pojemności taboru w godzinach szczytu. 

 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


